

# 社長文告



1



2



3



4



5

1. 梅塔社長坐在美國伊利諾州伊文斯敦的國際扶輪社長辦公室，為擁有機會以服務改善人生感到謙卑。
2. 梅塔夫婦在巴西里約的基督像前拍照。
3. 梅塔在巴西桑托斯 (Santos) 的烏爾巴諾·卡爾戴拉球場 (Urbano Caldeira Stadium) 前「踢走小兒麻痺」，這裡是傳奇職業足球明星比利 (Pelé) 以前踢球的地方。
4. 3月時，梅塔到紐約市聯合國兒童基金會的扶輪日活動發表演說。
5. 在奈及利亞時，穿著奈及利亞傳統服飾。



- 6. 梅塔參觀奈及利亞一項「賦予女孩能力」的計畫。
- 7. 在韓國，梅塔與潛水清除海洋垃圾的扶輪社員合影。
- 8. 在拜訪波蘭期間，有一位烏克蘭扶輪社員描述她戰亂祖國的故事時，梅塔安慰她。
- 9. 梅塔在奈及利亞的記者會回答問題。
- 10. 梅塔與肯亞的烏胡魯·坎亞塔 (Uhuru Kenyatta) 總統討論各種扶輪提案，包括免費提供心臟手術的計畫。

親愛的扶輪改變者：

**對** 扶輪來說，這是多麼棒的一年。

各位迎接每項挑戰，包括更壯大，做更多，扶輪在多年來不曾成長的方面都有進步。這一年看到各焦點領域都有改變生命的新計畫，當我們在最高層級——聯合國兒童基金會、大英國協，及全球領導人——推展重要工作。我們的努力開啟新的機會來賦予女孩能力、改善環境，並促進識字及健康。

我想要感謝各位的前瞻性服務。我也想要感謝優秀的扶輪辦事員確保我們可以為人類同胞努力，心中常懷和平。

就個人層面來看，這一年對我和拉許來說，是收穫滿載的一年。我們會見數千名扶輪社員，他們在世界各地的傑出工作帶給我們啟發。我們也能夠在最高層級展現扶輪的成果，與各國元首、領導人，及官員見面，主動與他們合作來展現扶輪關心，並把和平帶給這個世界。在最後這篇文告，我與拉許誠摯祝福各位在以服務改善人生時順心如意。

*Shekhar Mehta*

**梅塔**

國際扶輪社長



# PRESIDENT'S MESSAGE



1



2



3



4



5

1. President Shekhar Mehta sits at the Rotary International president's office in Evanston, Illinois, humbled at the opportunity to *Serve to Change Lives*.
2. Shekhar and Rashi Mehta pose in front of the Christ the Redeemer statue in Rio de Janeiro.
3. Mehta "kicks out polio" in front of Urbano Caldeira Stadium in Santos, Brazil, where Pelé, the legendary professional soccer star, used to play.
4. Mehta speaks at Rotary Day with UNICEF in New York City in March.
5. When in Nigeria, dress as the Nigerians do.



6



7



8



9



10

- 6. Mehta visits an Empowering Girls project in Nigeria.
- 7. In Korea, Mehta poses with Rotarian scuba divers who haul debris out of the ocean.
- 8. While visiting Poland, Mehta consoles a Rotary member from Ukraine as she narrates stories about her war-torn country.
- 9. Mehta answers questions at a press conference in Nigeria.
- 10. Mehta meets with President Uhuru Kenyatta of Kenya to discuss various Rotary initiatives, including plans to provide free heart surgeries.

MY DEAR CHANGE-MAKERS,

**W**hat a year it has been for Rotary. You have lived up to every challenge, including to *grow more, do more*, and Rotary has grown in a way that we haven't in many years. This year saw life-changing new projects across all areas of focus, as we took up important work at the highest level — with UNICEF, the Commonwealth, and global leaders. Our efforts opened opportunities to empower girls, improve the environment, and advance literacy and health.

I want to thank each of you for your proactive service. I also want to thank the wonderful Rotary staff for ensuring that we can work with care for our fellow human beings, with peace in our hearts.

Personally, this has been an extremely enriching year for Rashi and me. We've met with thousands of Rotarians and been inspired by their great work around the world. We were also able to showcase Rotary's work at the highest level, meeting with heads of state, leaders, and bureaucrats and offering to work with them to show that Rotary cares and brings peace in this world. With our swan song, Rashi and I wish you the very best as you *Serve to Change Lives*.

*Shekhar Mehta*  
 President, Rotary International